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Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na C sesji Rady Miejskiej 29 lutego 2024 r. w punkcie „Zapytania i interpelacje 
radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radna Anna Krakowska powiedziała: 
Jak to jest z dbałością o zieleń w Tarnowie, jeżeli nie można doprosić się przycinki drzewa na ulicy 
Sienkiewicza. (…) po drugie, jak to jest możliwe, że najpierw są nasadzenia, w tej chwili przy ulicy 
Starodąbrowskiej. Nasadzenia fatalne, bo te drzewa rosną zbyt blisko, a w tej chwili odbywa się 
przycinanie konarów. Kto za tą zieleń faktycznie odpowiada? Szanowni Państwo miasto przy ulicy 
Słonecznej zasadziło – myślę, że to firma zewnętrzna – zasadziło 40 drzew za ponad 300 tys. zł. Taką 
otrzymałam odpowiedź od Pana Prezydenta. Sądzę, że były to środki zewnętrzne. 40 drzew ponad  
300 tys. A tutaj problem z przycinką drzew, z nasadzeniami w innych częściach Tarnowa. I druga kwestia 
z tym związana. Proszę Państwa czy także odbieracie różne komentarze na temat tego miejsca, które 
ma być miejscem bezpiecznym, ułatwiającym ruch pieszych przy ul. Krakowskiej. Chodzi o ten już słynny 
w Tarnowie woonerf, który – pytanie – na ile rzeczywiście będzie miejscem bezpiecznym, także z 
powodów zdrowotnych? Na ile będzie miejscem wypoczynku? Państwo znacie to usytuowanie. Ja wiem, 
że wybudowane z tzw. środków norweskich…, ale mieszkańcy pytają, po co? Ja w tej chwili cytuję 
mieszkańców. Ja sobie nie wymyśliłam tego pytania.   
 
1. W związku z powyższym radna chce również wiedzieć: 

- Kto w Tarnowie odpowiada za zieleń miejską?  

- Według jakich analiz dendrologicznych odbywa się przycinanie konarów przy ulicy Starodąbrowskiej? 

2. Ponadto radna zwróciła się z pytaniem do Pani Prezydent Agnieszki Kawy, jakie środki z budżetu 
miasta są przeznaczone na szeroko rozumianą Kulturę na I kwartał tego roku? 

  
 

 

 

 

 

 

 

 

 


